

第十八屆市長、第十九屆市民代表選舉，經定於中華民國107年11月24日(星期六)上午八時起至下午四時止舉行投票。

茲依公職人員選舉罷免法第47條規定，將候選人所填之政見及個人資料刊登如下，候選人個人資料係依據候選人所填列資料刊登，如有不實，由候選人自行負責。

Table with 2 columns for candidates 1 (林協松) and 2 (李濟聖). Includes photos, names, birth dates, gender, education, and political party affiliations.

政見: 1. 推動「生態城市」為屏東市定位及發展目標。 2. 開發市長時間及市民專線，傾聽民意及建議。 3. 植樹一萬株，創造更多綠蔭綠意，適度日曬降低溫室，讓屏東市成為綠蔭城市。

屏東市市民代表選舉候選人

Table listing candidates for the 4th district of the Pingtung City Citizens Representative Conference. Columns include name, photo, birth date, gender, education, and political party.

屏東市市民代表選舉候選人

Table listing candidates for the 4th district of the Pingtung City Citizens Representative Conference. Columns include name, photo, birth date, gender, education, and political party.

投票方法及投票注意事項

投票方法及投票注意事項: (一) 投票時間: 民國一百零七年十一月二十四日(星期六)上午八時起至下午四時止。 (二) 選舉人資格: 1. 中華民國國民年滿二十歲。 2. 設籍在中華民國領土內。

第十八屆市長、第十九屆市民代表選舉(開)票所一覽表

Table listing polling stations for the 18th Mayor and 19th Citizens Representative Conference. Columns include station number, name, address, and district.

遵守選舉法令，宏揚法治精神。